

Power Business Unit



Low Voltage Line of Business

Déclaration de conformité CE EC Declaration of Conformity

Référence / Reference : LV_easypact_2012/05/29



Produit : **Easypact de 15 à 400 A,**
Product : Easypact from 15 to 400A

Nous : **Schneider Electric Industries SAS,**
We : Site Electropole 38EQI, 31 rue Pierre Mendès France,

Déclarons que les disjoncteurs, marque Schneider Electric, référence commerciale Easypact hereby declare that the circuit breakers, trademark Schneider Electric, commercial reference Easypact

Modeles / Models :
EZC100B, EZC100F, EZC100N, EZC100H, EZC250F, EZC250N, EZC250H, EZC400N & EZC400H

et tous ses auxiliaires / *and all their auxiliaries*

Répondent de par leur conception et leur construction aux exigences des Directives européennes et normes applicables

Through their design and construction meet the requirements of the European Directives and applicable standards

Directives / *Directives*
Basse Tension 2006/95/CE – *Low Voltage 2006/95/EC-*
CEM 2004/108/CE - *EMC 2004/108/EC*

Normes / *Standards*
IEC/EN 60947-1, IEC/EN60947-2

Sous réserve d'installation, d'entretien et d'utilisation conformes à leur destination, à la réglementation et aux normes applicables au sein du pays d'installation, aux instructions du constructeur et aux règles de l'art.

When subject to correct installation, maintenance and use conforming to their intended purpose, according to applicable regulations and standards in the country where they are installed, to the supplier's instructions and to accepted rules of the art.

Le marquage CE sur le(les) produits et/ou son (leur) emballage signifie que Schneider Electric tient à la disposition des autorités de l'Union Européenne le(s) dossier(s) technique(s) de référence.

The CE mark on the product(s) and/or its (their) packaging signifies that Schneider Electric holds the reference technical file(s) available to the European authorities.

Pascal ALEXANDRE
Offer Marketing & Channel Vice President, Low Voltage LoB *Eybens, le 30 mai 2012*
Eybens, 2012-05-30